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Tisztelt Elnök Úr! 

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet 43. 
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Magyar Zoltán (Jobbik) 
országgyűlési képviselő "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció 
az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a soproni kórház?" című, K/5195. számú Magyar 
Zoltán (Jobbik) országgyűlési képviselő "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e 
újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik az esztergomi és dorogi 
telephellyel rendelkező Vaszary Kolos kórház?" című, K/5196. számú Magyar Zoltán (Jobbik) 
országgyűlési képviselő "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció 
az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a kapuvári kórház?" című, K/5197. számú 
Magyar Zoltán (Jobbik) országgyűlési képviselő "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de 
várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a 
mosonmagyaróvári kórház?" című, K/5198. számú Magyar Zoltán (Jobbik) országgyűlési 
képviselő "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az 
egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a csornai kórház?" című, K/5199. számú Magyar 
Zoltán (Jobbik) országgyűlési képviselő "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e 
újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a győri kórház?" című, 
K/5200. számú Magyar Zoltán (Jobbik) országgyűlési képviselő "Valódi megoldások továbbra 
sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a 
tatabányai kórház?" című, K/5201. számú Magyar Zoltán (Jobbik) országgyűlési képviselő 
"Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi 
intézményeknél vagy eladósodik a komáromi kórház?" című, K/5202. számú Magyar Zoltán 
(Jobbik) országgyűlési képviselő "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb 
konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a kisbéri kórház?" című, K/5203. 
számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat. 



Címzett: Magyar Zoltán (Jobbik)
Benyújtó: Dr. Rétvári Bence, Emberi Erőforrások Minisztériumának államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Dr. Kásler 
Miklós miniszterhez benyújtott, "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb 
konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a soproni kórház?" című, K/5195. 
számú, "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi 
intézményeknél vagy eladósodik az esztergomi és dorogi telephellyel rendelkező Vaszary Kolos 
kórház?" című, K/5196. számú, "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb 
konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a kapuvári kórház?" című, K/5197. 
számú, "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi 
intézményeknél vagy eladósodik a mosonmagyaróvári kórház?" című, K/5198. számú, "Valódi 
megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél 
vagy eladósodik a csornai kórház?" című, K/5199. számú, "Valódi megoldások továbbra sincsenek,
de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a győri kórház?"
című, K/5200. számú, "Valódi megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az
egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a tatabányai kórház?" című, K/5201. számú, "Valódi 
megoldások továbbra sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél 
vagy eladósodik a komáromi kórház?" című, K/5202. számú, "Valódi megoldások továbbra 
sincsenek, de várható-e újabb konszolidáció az egészségügyi intézményeknél vagy eladósodik a 
kisbéri kórház?" című, K/5203. számú írásbeli kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi 
választ adom.
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